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                                                                                             Krobia, dnia 5 kwietnia 2011 r. 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   VII/2011 
  
                  z   VII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  28 marca 2011 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :   19.00  

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14, nieobecny Zdzisław 

Nowacki.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    3.   Szablewska Katarzyna     - p.o. Sekretarza Gminy 

                    4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia i Powiatu 

Gostyńskiego.  

9. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

    10.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

      a)  szczegółowych  warunków  przyznawania  odpłatności  za  usługi   opiekuńcze                          

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania,   

      b)  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego   Pudliszki   2                  

– Strefa  Aktywizacji  Gospodarczej, 

      c)   wyrażenia  zgody  na  zbycie  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Kościanie, 

      d)   nieodpłatnego   przejęcia   od   Agencji   Nieruchomości  Rolnych    nieruchomości 

położonej  w   Pudliszkach, 

e)  wyrażenia   zgody   na   zamianę   nieruchomości    niezabudowanych    położonych                          

w Domachowie, 

      f)   udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

g)   zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011.  
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     11.  Sprawozdanie   z   działalności   Miejsko - Gminnego   Ośrodka   Pomocy Społecznej           

w Krobi za rok 2010.          

     12. Sprawozdanie   z  realizacji   Gminnego   Programu   Profilaktyki   i  Rozwiązywania   

Problemów Alkoholowych  oraz  Gminnego Programu Przeciwdziałania  Narkomanii  za  

2010 rok. 

13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

     14.  Wolne głosy i wnioski.  

15. Zakończenie.  
                                                                            

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, 

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji                         

i stowarzyszeń oraz pozostałych zaproszonych gości.   

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych (nieobecny radny 

Zdzisław Nowacki),  wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
       
       Ad. 3 Przyjęcie protokołu z V sesji.   

Protokół z VI sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.   
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz przedstawił odpowiedź Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu dot. złożonych 

interpelacji w sprawie dróg powiatowych, ponadto w okresie międzysesyjnym wpłynęły 

interpelacje pisemne złożone przez radnego I. Jóźwiaka.  

      M. Szpurka : moja interpelacja dotyczyła rowu melioracyjnego od torów kolejowych w kierunku 

POM-u.  Na odcinku tym z rowu wylewa się woda na pola. 

      K. Perdon : ja składałem interpelację dot. zamkniętej drogi Pudliszki – Rokosowo. Czy w tej 

sprawie otrzymam odpowiedź?  

      Burmistrz : odpowiedzi na sprawy zgłoszone na ostatniej sesji jeszcze nie wpłynęły, te są 

odpowiedziemi z miesiąca lutego. Wg informacji PZD droga Pudliszki – Rokosowo zostanie 

otwarta w możliwym terminie, natomiast ruch rowerowy jest dopuszczony.  

      G. Skrobała : również składałam interpelację w sprawie nawierzchni drogi w Nieparcie przy 

cmentarzu. Ten niewielki odcinek został naprawiony, lecz newralgiczny odcinek przy parkingu 

nadal nie jest naprawiony, a jest to najgorszy, gdzie są straszne dziury, a PZD odpowiada, że 

remont drogi w Nieparcie przy cmentarzu został wykonany. Wykonano naprawę tylko część tej 

drogi, natomiast to najważniejsze, najbardziej niebezpieczne miejsce nie zostało naprawione. 

Proszę aby tą interpelację ponowić.  

      Burmistrz : ze względu na ilość składanych interpelacji dot. zarządzania drogami powiatowymi 

na terenie naszej gminy oraz bardzo licznymi odpowiedziami udzielanymi przez PZD proponuję 

aby zapraszać przedstawicieli PZD na nasze sesji, aby mogli się bezpośrednio ustosunkować do 

przedstawianych problemów lub uzupełnić informacje.   
 

      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      L. Bem : 1. Sprawa dotyczy nowowybudowanego przystanku autobusowego w Krobi. Kierowcy 

zgłaszają, że niektóre autobusy muszą trochę zaczekać i nie mają gdzie parkować. Prośba aby 

udostępnić miejsce, na którym mogliby stacjonować.  Jest tam jeszcze jakiś teren, który można 

by utwardzić z przeznaczeniem na stacjonowanie autobusów. 
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      2. Sprawa rowu przy cmentarzy przy ul. Poznańskiej. Mieszkańcy zgłaszają, że przy dużych 

opadach, bądź po zimie duża ilość wody znajduję się w tym rowie. Na tym odcinku zakładano 

niedawno kanalizację sanitarną i czy można było rów ten udrożnić lub połączyć z istniejącą 

kanalizacją deszczową, tak aby woda mogła spływać.  Proszę rozważyć możliwość udrożnienia 

tego odcinka rowu.  

      3. Czy będą czyszczone fosa i staw w Krobi? Po zimie zbiorniki te są bardzo zaśmiecone                       

i konieczne jest wykonanie prac porządkowych.  

      4. Kiedyś zwracałem się z zapytaniem o naprawę dróg po wykonanej kanalizacji sanitarnej. 

Uzyskałem od Burmistrza informację, że będą naprawiane drogi powiatowe, a gminne tylko tam, 

gdzie była realizowana kanalizacja. Zauważyłem, że jednak drogi gminne są naprawiane                   

w całości   

      R. Olejniczak : sprawa dotyczy remontu dachu na świetlicy w Starej Krobi. Zadanie to miało być 

wykonane w roku ubiegłym, lecz ze względu na warunki atmosferyczne realizację przełożono na 

rok bieżący. Kiedy to zadanie będzie realizowane, ponieważ będą komunie i obiekt ten będzie 

zajęty.  

      E. Dopierała : 1. Mieszkańcy ulicy Nowej w Krobi proszą o jakiekolwiek utwardzenie 

nawierzchni drogi. Stan ulicy nie odpowiada wymogom, którym powinna wymagać z samej 

definicji. Jest to raczej droga polna rozjechana przez ciężkie pojazdy dojeżdżające również do 

SKR. Wiosenne roztopy i deszcze sprawiły, że nie jest łatwo poruszać się pieszo, a nawet 

rowerem. Jeden z mieszkańców własnym sumptem położył kawałek chodnika od swojej posesji 

w kierunku ul. Kobylińskiej. Mieszkańcy sugerują aby zamontować odzyskane płyty 

chodnikowe, co umożliwi bezpieczne poruszanie się dzieci chodzących tą droga do szkoły.  

Położenie chodnika częściowo rozwiązałoby ten problem, do czasu pobudowania nowej 

nawierzchni ulicy.  

      2.  Sprawa związana jest z wiosennymi porządkami w mieście. Widać, że ulice są już 

porządkowane, lecz mieszkańcy zwracają uwagę na łącznik między ul. Mickiewicza z tzw. 

Heimatem na łuku drogi. Zalegają tam śmieci porzucane również przez młodzież przebywającą 

w tej okolicy. Mieszkańcy zauważają też niszczenie przez nich płyt ogrodowych. Miejsce to 

polecam uwadze funkcjonariuszom Policji obecnym na dzisiejszej sesji, zwłaszcza w godzinach 

wieczornych.  

      G. Skrobała : sprawa dotyczy drogi do Niepartu w kierunku szkoły i sklepu. Jest to droga o dość 

dużym natężeniu ruchu mimo, że stoi tam znak mówiący o terenie zabudowanym, to jednak 

kierowcy nie patrząc na ten znak jadą z duża prędkością, co zagraża bezpieczeństwu, ponieważ 

jest to docinek przy którym znajduje się szkoła i sklep. Czy byłaby możliwość zamontowania na 

tej drodze progu zwalniającego? Jeżeli nie, to może zwiększyć kontrolę policyjną, aby tych 

szalonych kierowców ukarać mandatem. Podobna sytuacja jest w Gogolewie, gdzie mieszkańcy 

również apelują o założenie takich progów w miejscu  wjazdu do wioski, ponieważ na tym 

odcinku kierowcy też nie przestrzegają przepisów ograniczenia prędkości, co zagraża 

bezpieczeństwu. Moja prośba o rozważenie możliwości zamontowania progów, w Gogolewie 

jest to droga gminna przez wieś,  natomiast w Nieparcie jest to droga powiatowa.    

      M. Duda : pytanie dotyczy oświetlenia miasta. Pytałem już o tę kwestię i uzyskałem odpowiedź 

od Burmistrza, że przeprowadzi negocjacje z ENEĄ w zakresie nowych przyłączy. Nowe punkty 

świetlne mają być montowane w Krobi i sukcesywnie w pozostałych miejscowościach gminy.  

      M. Szpurka : chciałem zaapelować w sprawie nieczystości znajdujących się w rowach. W roku 

ubiegłym proponowałem zorganizowanie wspólnie akcji sprzątania rowów na naszym terenie. 

Wszystkie śmieci z domów znajdują się w rowach. Urząd Gminy Pępowo ostatnio porządkował 

rowy na ich terenie. Moglibyśmy wspólnie ze szkołą, mieszkańcami i Gminą uporządkować tak 

bardzo zanieczyszczone rowy, bo jak zarosną one trawą, to już nie będzie to możliwe.     
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      Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym. 

      25.02. Sułkowiece, podsumowanie projektu „Internetowa Kronika Wsi” stworzonego w ramach 

programu „Działaj Lokalnie VII” Polsko – Amerykańskiej Fundacji Wolności, realizowanego 

przez Akademię Rozwoju Filantropii i Stowarzyszenie Dziecko. 

      26.02. Wizja lokalna w Krobi na ul. Powst. Wlkp. na „dokonania” rolnika w pasie drogi 

gruntowej. 

      1.03. Udział w delegacji na pogrzebie śp. Kazimierza Piotrowiaka – byłego kierownika Szkoły 

Podstawowej w Sułkowicach. 

      2.03. Przeprowadziłem rozmowy z pracownikiem Urzędu Skarbowego w Gostyniu dot. 

instruktażu wypełniania oświadczeń majątkowych. 

      3.03. Zebranie radnych w sprawie rozpatrzenia pism p. Jakuba Andrzejewskiego, pracownika 

Urzędu. 

      7.03. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy dot. propozycji podziału środków 

finansowych na chodniki i drogi gminne. 

     10.03. Udział w zebraniu Klubu Złotej Jesieni z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet. 

     11.03. Udział w Targach Edukacyjnych, które odbyły się w Liceum Ogólnokształcącym                    

w Gostyniu. 

     17.03. Udział w uroczystości nadania imienia Przedszkolu Samorządowemu „Pod Świerkami”                        

w Krobi. 

     18.03. Uroczystość 25-lecia nowego przedszkola w Krobi przy ul. Kobylińskiej.  

     22.03. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. 

     25.03. Posiedzenie  Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Udział w spotkaniu Redakcji 

„Kasztelanii”. 

     28.03. Udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy.       
 

Ad. 7  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

E. Dopierała : rozpoczęto procedurę oceny dyrektora Przedszkola Samorządowego                            

w Pudliszkach, czy będzie dotyczyć to tylko jednego dyrektora, czy pozostałych też? Czy 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych otrzyma też materiały jakie były prezentowane na 

wspólnym posiedzeniu komisji dotyczące analizy kosztów funkcjonowania przedszkoli? 

Burmistrz : ocena okresowa dyrektora przeprowadzana jest w związku z upływem kadencji, jest 

to wymóg formalny i takie oceny dokonywane są co pięć lat na wniosek dyrektora. Oczywiście 

koszty funkcjonowania przedszkoli zostaną przekazane komisji. 

K. Perdon : 11 marca brał pan udział targach turystycznych w Berlinie. Proszę o kilka słów na 

ten temat. 

Burmistrz: wyjazd był organizowany przez Powiat Gostyński, w którym uczestniczyłem wspólne 

ze Starostą i członkiem Zarządu p.Jerzym Ptakiem. Dotyczył dwóch elementów formalnych tj. 

podpisania porozumienia pomiędzy Wielkopolską a Brandenburgią odnośnie współpracy            

w zakresie turystyki, drugie spotkanie dotyczyło wspólnego projektu Powiatu Gostyńskiego, 

Brandenburgii i rumuńskiego w celu nawiązania kontaktów między mieszkańcami tych trzech 

regionów. Też chcielibyśmy w tych działaniach mieć swój akcent. To co mnie najbardziej 

interesowało na targach to komponowanie regionalnej kultury do struktur turystycznych 

szczególnie  w kontekście doświadczeń krajów europejskich o podobnym położeniu.  

 

Ad. 8 Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia i Powiatu 

Gostyńskiego.  

Informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu Gostyńskiego                                   

z uwzględnieniem gminy Krobia za rok 2010 przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej 
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Straży Pożarnej w Gostyniu Krzysztof Łoniewski. Informacja stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 

2010 rok przedstawił Kierownik Posterunku Policji w Krobi Wojciech Przybylak. Informacja 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ł. Kubiak : jak ocenia Pan funkcjonowanie posterunku na obszarze dwóch gmin Krobia                            

i Pępowo po kilku miesiącach zmian organizacyjnych? 

W. Przybylak : odnośnie działań posterunku po połączeniu jednostek od 1 października to 

sytuacja nie jest związana, jeśli chodzi panu o to, że jest to czyimś kosztem, że jest mniej 

policjantów na terenie gminy Krobia. Na teren gminy Krobia pozostała ta sama liczba 

policjantów, jak dotychczas. Na każdą z gmin jest po jednym radiowozie. Nie ma żadnych 

skutków połączenia tych gmin, kosztem gminy Krobia i bezpieczeństwa jej mieszkańców. 

Sołtys wsi Pudliszki : na podstawie ostatnich zdarzeń jakie miało miejsce na terenie gminy 

Pępowo proszę o przybliżenie tej sytuacji. 

W. Przybylak : odnośnie tego zdarzenia, które miało miejsce w miesiącu marcu na terenie gminy 

Pępowo, to nie stwierdziliśmy aby była to osoba narodowości romskiej, posługiwała się biegle 

językiem polskim. Kobiety pod pretekstem wykonania zabiegu medycznego weszły do 

mieszkania do osoby starszej i w tym czasie jedna z nich ukradła pieniądze w kwocie              

ok.1 tys. zł.  

Przewodniczący Rady : tak jak pan zauważył większość zdarzeń miało miejsce w godzinach 

nocnych. Również zauważyłem, że w  czasie nocnym poprzewracane zostały pojemniki  na pety, 

czy makulaturę, uliczne pojemniki przez większą grupę osób jednorazowo lub przez całą noc               

i nie została zauważona. Czy przewiduje się zwiększenie sił w liczbie policjantów w godzinach 

nocnych? 

W. Przybylak : od połowy ubiegłego roku identyfikowano różne zdarzenia w  godzinach 

nocnych. Postaramy się zapobiegać tego typu rzeczom. 

L. Bem : poprzez dokonanie zmian w budżecie przeznaczone zostaną środki na sprzęt, który 

będzie podłączony na Posterunku, chodzi o Internet i wykorzystanie całej sieci kamer. Jak 

zamierza Pan to wykorzystać i czy też jako szkoła będziemy mogli z tego korzystać? 

W. Przybylak : wszystko jest zintegrowane,  lecz nie ma możliwości całodobowej obsługi tych 

urządzeń. W przypadku takich zdarzeń, o których mówił p. przewodniczący, gdzie dochodzi do 

aktów chuligańskich, to wtedy mając dostęp do monitoringu można bardzo szybko odtworzyć 

nagranie zdarzenia jakie miało miejsce w danym dniu i godzinie i ustalić sprawców. 

K. Perdon : mówi Pan, że będzie to tylko nagrywane i odtwarzane jeśli będzie taka potrzeba               

w przypadku wykrycia sprawcy zdarzenia. Myślę, że jakość tego musi być taka, aby można 

odtworzyć widoczny obraz. Kto będzie doposażał ten sprzęt.  

A. Olejnik : monitoring w zakresie tego zadania, na które dzisiaj zwieszamy środki w budżecie 

dot. zakupu i montażu nowych kamer. Natomiast przesył sygnału pomiędzy rejestratorami, które 

już funkcjonują do Posterunku Policji mógłby być odtwarzany. Samo rejestrowanie i praca 

kamer się nie zmieni. Możliwe będzie drogą internetową zdalne odtworzenie wcześniejszych 

nagrań, nie tylko z  rejestratora.  
 

Ad. 9 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

Zgodnie z uchwałą Nr VI/27/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. stypendia za 

wyniki w nauce za I semestr w roku szkolnym 2010/2011 przewodniczący Rady                                     

i przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych wręczyli  uczniom stypendia. 

Salę obrad opuścił radny Ł. Kubiak.  
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Ad. 10  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) szczegółowych  warunków  przyznawania  odpłatności  za  usługi   opiekuńcze                          

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego                          

lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania.    
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła p.o. Sekretarza Gminy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                 

w dniu 25.03.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr VII/40/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie  

szczegółowych  warunków  przyznawania  odpłatności  za  usługi   opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat oraz trybu ich pobierania;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.    
 

b) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego   Pudliszki   2                  

– Strefa  Aktywizacji  Gospodarczej.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Uchwałę Nr VII/41/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie  przyznania 

uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego   Pudliszki   2                  – 

Strefa  Aktywizacji  Gospodarczej;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

c) wyrażenia  zgody  na  zbycie  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Kościanie.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

L. Bem : czy ten dług należy spłacić?  

Burmistrz : budynek jest obciążony i jest to kwestia decydenta – SM w Kościanie. Ustalono, że 

spłata nastąpi po przetargu.  

Uchwałę Nr VII/42/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie  wyrażenia  

zgody  na  zbycie  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Kościanie;  przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 13 radnych. 
 

d) nieodpłatnego   przejęcia   od   Agencji   Nieruchomości  Rolnych    nieruchomości 

położonej  w   Pudliszkach. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

K. Perdon : patrząc na mapę to północna część będzie przejęta, a co z drugą częścią? 

A. Olejnik : pozostała część stadionu jest własnością Gminy Krobia. 

Uchwałę Nr VII/43/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie                

nieodpłatnego   przejęcia   od   Agencji   Nieruchomości  Rolnych    nieruchomości położonej                  

w   Pudliszkach; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

e)  wyrażenia   zgody   na   zamianę   nieruchomości    niezabudowanych    położonych                          

w Domachowie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Uchwałę Nr VII/44/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie  wyrażenia   

zgody   na   zamianę   nieruchomości    niezabudowanych    położonych w Domachowie; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

f) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Uchwałę Nr VII/45/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie  udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

g)   zmian budżetu i zmian w budżecie na rok 2011.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę do projektu uchwały, stanowiącą załącznik             

nr 4 do niniejszego protokołu przedstawił Skarbnik Gminy.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu Lech Bem : komisja obradowała w dniu 28 marca br. i po 

przeanalizowaniu projektu uchwały i autopoprawki wydała jednogłośnie opinię pozytywną.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  

Uchwałę Nr VII/46/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie  zmian 

budżetu i zmian w budżecie na rok 2011; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

Ad. 11.  Sprawozdanie   z   działalności   Miejsko - Gminnego   Ośrodka   Pomocy 

Społecznej  w Krobi za rok 2010.    

Sprawozdanie przedstawiła kierownik MGOPS M. Roszyk.  Sprawozdanie stanowi załącznik              

nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                 

w dniu 25.03.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały.  
     
Ad.12. Sprawozdanie   z  realizacji   Gminnego   Programu   Profilaktyki                                      

i  Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych  oraz  Gminnego Programu Przeciwdziałania  

Narkomanii  za  2010 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła pełnomocnik ds. uzależnień B. Nadstawek.  Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                 

w dniu 25.03.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały. 
 

Ad. 13  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odnośnie interpelacji dot. parkowania autobusów, to wg mojej informacji te kwestie 

zostały uzgodnione. Jedno miejsce wzdłuż drogi dojazdowej do budynku kolejowego.  

W kwestii wylewania rowu przy ul. Poznańskiej, to przyjrzymy się jak odwodnienie będzie 

funkcjonowało podczas deszczu.   

Planowane jest w tym roku czyszczenie fosy i stawu w Krobi. 

Odnośnie remontów dróg po wykonaniu kanalizacji sanitarnej Gmina Krobia nie poniosła do tej 

pory żadnych kosztów. Jest to w ramach odtworzenia po kanalizacji. 

L. Bem : miały być przeprowadzone  z Powiatem prace wymiany krawężników. 

Burmistrz : prowadzone są w dalszym ciągu rozmowy odnośnie realizacji remontów dróg 

powiatowych.  

Prace remontowe dachu na świetlicy w Starej Krobi są na etapie przygotowania „zapytania                   

o cenę”. 

Odnośnie wykonania chodników na ul. Nowej w Krobi, to potrzebny jest remont kompleksowy. 

W wyniku pewnych ustaleń określono ulice priorytetowe do wykonania remontu, tj.                           

ul. Grunwaldzka i Rejka, następnie 1 Maja, Sobieskiego, Nowa i Targowa oraz osiedla np.                         

w Nieparcie. .  

Gospodarka odpadami jest niezgodna z regulaminem. Szkoda, że za działania kilkudziesięciu 

osób płacimy wszyscy.  

Zorganizowanie akcji sprzątania rowów jest pewnym rozwiązaniem, należy to rozważyć.                  

Wg mojej wiedzy prace na terenie Pępowa realizowane były przez Powiat. 

Kwestia ograniczenia prędkości przy szkole w Nieparcie była już rozważana w latach 

poprzednich.  Wg opinii Powiatu nie każde miejsce nadaje się do zamontowania ograniczników 

prędkości.  

Odnośnie dodatkowego oświetlenia, to przygotowujemy się do kolejnego etapu. W związku                 

z tym, że nas obowiązują umowy wieloletnie kwestia dalszej modernizacji zależna będzie od 

spłaty poprzednich zobowiązań.  
 

Ad. 14  Wolne głosy i wnioski. 

J. Musielski : jakie gospodarstwo zainicjowało działalność agroturystyczną? 

Burmistrz : gospodarstwo takie uruchomił radny poprzedniej kadencji p. Roman Danek. 
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G. Skrobała : zostałam zobligowana przez sołtysa Gogolewa do podziękowania za wykonanie 

toalet w świetlicy. 

Przewodniczący Rady : oferta placu zabaw w parku jest trochę zbyt mała. 

Oszczędzanie energii też można by poprawić.  

Sołtys wsi Pudliszki : żadna świetlica nie jest zaopatrzona w apteczki pierwszej pomocy. 

Burmistrz : chciałem poinformować, że PKP wystawia do sprzedaży nieruchomość przy                     

ul. Dworcowej.  

L. Bem : dlaczego nie mamy pierwszeństwa pierwokupu.  

A. Olejnik : odnośnie prawa pierwokupu, to jest to przepis dotyczący możliwości skorzystania            

z pierwokupu. Jest to działka łącząca ul. Dworcową z placem zabaw, pomiędzy budynkami.  

G. Skrobała : odnośnie budowy placów zabaw, czy będzie obowiązywała chronologia ich 

zagospodarowania? 

Burmistrz : w tym roku planowana jest budowa placu zabaw w Krobi przy ul. Dworcowej oraz      

w ramach dofinansowania z programu Radosna Szkoła na terenie przy Orliku. 

Odnośnie oszczędzania oświetlenia do pewne działania już zostały podjęte. W najbliższym 

czasie będę uczestniczyć w konferencji dotyczącej problematyce energetycznej. 

Wyposażenie świetlic w apteczki zostanie uregulowane.  

K. Perdon : półtora roku temu pytałem o montaż ograniczników prędkości na osiedlu                          

w Pudliszkach, proszę o informację jakie podjęto działania w tym zakresie? 

A. Olejnik : zobowiązano wykonawcę do ich wykonania.  Po okresie zimowym nie realizowano 

jeszcze naprawy usterek w tej lokalizacji.   

 

Ad. 15 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam VII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska       


